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هزینه سنگین AFC روی دست استقلال
کنفدراسیون  اعلام  طبق 
فوتبال آسیا همه هزینه های 
میزبانی از الهلال در امارات را 
باید باشگاه استقلال پرداخت 
کند.  بــه نقل از الاقتصادیه، 
یک  مرحلــه  در  اســتقلال 
قهرمانان  لیگ  نهایی  چهارم 
آسیا در منطقه غرب باید به 
مصاف الهلال برود. استقلال امید زیادی داشت که در تهران از الهلال پذیرایی 
کند اما خواسته این باشگاه رد شد و طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا باید 
بازی در زمین بی طرف برگزار شــد و نماینده ایران تصمیم گرفت که دبی را 
به عنوان میزبان انتخاب کند. نکته عجیب اینکه باید تیم میزبان که استقلال 
اســت همه هزینه های میزبانی را پرداخت کند این درحالی است که بازی در 
دبی و زمین بی طرف برگزار می شــود و نه در ایران  و به میزبانی اســتقلال. 
یک منبع در کنفدراســیون فوتبال آسیا گفت: هزینه کامل میزبانی در زمین 
بی طرف را باید تیم میزبان که اســتقلال و النصر هســتند پرداخت کنند  تا 
جایکه میزبان باید هزینه غذا و اســکان تیم مهمان را از لحظه ورود به کشور 
ثالث تا یک روز بعد از بازی و یا بیشــتر از آن )در صورت لزوم( پرداخت کند. 
تیم مهمان به همراه تیم داوری باید در هتل  ۵ ســتاره اســکان داده شوند و 
روزانه ســه وعده غذایی برای آنها در نظر گرفته شــود و در روز بازی هم یک 
وعده اضافی دیگر فراهم شــود. استقلال دبی را به عنوان میزبانی دیدار برابر 
الهلال معرفی کرده است این درحالی است که النصر هنوز کشور ثالث را برای 
میزبانی از تراکتور اعلام نکرده است اما طبق اعلام الاقتصادیه کشورهای قطر، 
امارات و عمان به ترتیب سه گزینه احتمالی میزبانی النصر از تراکتور هستند.

اردوی خارجی حریفان عربستانی 
استقلال و تراکتور

تیم های الهــلال و النصر 
بــرای آمادگــی هــر چــه 
بیشــتر در لیــگ قهرمانان 
آســیا اردوی اروپایی برگزار 
می کننــد.  به نقــل از گل 
در  عربســتان  الهلال  عربی، 
مرحله حذفی لیگ قهرمانان 
آسیا باید به مصاف استقلال 
ایران برود، این درحالی است که النصر تراکتور سازی را پیش رو دارد. هر دو 
تیم عربســتانی اردوی آمادگی اروپایی برگــزار می کنند. النصر با هدایت مانو 
منزس راهی بلغارســتان شده است. در این اردو وینسنت ابوبکر و تالیسکا دو 
خرید گران قیمت النصر هم حضور دارند تا با دیگر بازیکنان به هماهنگی لازم 
برسند.و اما الهلال قرار است که با سرمربی سرشناس خود در اتریش اردو زند. 
ژاردیم چند روزی اســت که تمرینات تیم را زیر نظر دارد. در تمرینات الهلال 

موسی مارگا خرید گران قیمت این تیم هم حضور دارد.

مجید عبدالرشیدی:
کمرانی نقش اساسی در رقابت کیانی و علیزاده 

خواهد داشت 
مجید عبدالرشیدی، مربی 
تکواندو، درباره شــرایط سه 
حضور  برای  ایران  ملی پوش 
در سی دومین دوره بازی های 
المپیــک توکیو در گفت وگو 
ورزشــی  با خبرنــگار گروه 
خبرگزاری برنــا اظهار کرد: 
المپیک است و  نزدیک  الان 
نمی توان خیلی انتقاد کرد. بنابراین باید روی نقاط مثبت تیم تمرکز و صحبت 
کنیم. تیم به تازگی از مســابقات قهرمانی آسیا برگشته است و فارغ از اینکه 
چه نتیجه ای آنجا به دســت آمد به نظر می رسد شرایط خوبی دارد.  او اضافه 
کرد: به تازگی هم قرار شــده یک اردوی مشــترک با تیم  ملی اردن داشــته 
باشــند که قطعا در روند آماده سازی تیم این تدارکات موثر است اما در کل با 
توجه به برنامه اعلام شــده که بر اســاس رنک تکواندو کاران است کار بسیار 
ســختی داریم اما در کنارش وضعیت برای قرار گرفتن روی سکو هم امیدوار 
کننده است. کارشناس تکواندو درخصوص تقابل کیمیا علیزاده و ناهید کیانی 
در گام نخســت گفت: هر دو جزو بازیکنان خوب تکواندو هستند. یکی مدال 
المپیک دارد و دیگری تنها نماینده ایران و پرانگیزه اســت. برای ناهید آرزوی 
موفقیــت دارم و امید دارم که می تواند بــازی خوبی را به نمایش بگذارد. این 
اتفاق برای تکواندو ایران تازه نیســت در ریو هم بخشــی و بیگی با هم بازی 
داشــتند که متاسفانه بخشــی نتیجه را واگذار کرد اما برای این مسابقه مهرو 
کمرانی نقش اساسی را دارد چرا که مربی هر دو )کیمیا_ناهید( بوده بنابراین 
به نقاط ضعف و قدرت هر دو آگاه است. کمرانی باید بتواند به خوبی کیانی را 

برای این دیدار حساس آماده کند

گلر ناراضی به پرسپولیس برمی گردد
دروازه بان  نوشــت:  ایسنا 
فوتبــال  تیــم  کــروات 
پرســپولیس می گویــد بــه 
خاطر سرمربی تیمش حاضر 
به بازگشــت شــده اســت. 
بوژیدار رادوشــوویچ که پس 
از تعطیلــی لیــگ در اوایل 
و  سفر  کشــورش  به  خرداد 
اعلام کرده بود به خاطر مشــکل با ابراهیم شــکوری قصد فسخ قراردادش را 
دارد، حالا با صحبت های یحیی گل محمدی حاضر به بازگشــت شــده است. 
به نظر می رســد امروز یحیی گل محمدی بــا او تماس گرفته و او را راضی به 
بازگشت کرده است. یحیی گل محمدی در نشست خبری خود پیش از دیدار 

برابر آلومینیوم اعلام کرد خودش با رادوشوویچ تماس می گیرد تا بازگردد.

فغانی: اواسط هفته جاری 
برای داوری به ایران می آیم

فوتبال  بین المللــی  داور 
به  توجه  با  کشورمان، گفت: 
گرفته  صــورت  صحبت های 
با فدراســیون فوتبال اواسط 
هفته جاری برای قضاوت در 
مسابقات پیش به ایران سفر 
خواهم کــرد. علیرضا فغانی  
در گفــت و گو بــا خبرنگار 
ورزشــی ایرنا در خصوص بازگشــت به ایران و قضاوت در مســابقات فوتبال 
کشــورمان، اظهار داشت: با توجه به صحبت های صورت گرفته، قرار شده بود 
هر زمان که بتوانم در مســابقات داخلی فوتبال کشورمان قضاوت کنم و این 
موضوع جدیدی نیســت. وی با اشــاره به داوری در لیگ قهرمانان آسیا ادامه 
داد: لیگ استرالیا به پایان رسیده و من در حال حاضر در تایلند برای قضاوت 
در لیگ قهرمانان آســیا حضور دارم. فردا باید دیدار اولسان هیوندای و پاتوم 

تایلند را در چارچوب این رقابت ها سوت بزنم.
داور بین المللــی فوتبال کشــورمان در خصوص زمان ســفرش به ایران و 
احتمال قضاوت شهرآورد در جام حذفی فوتبال کشورمان، گفت: اواسط هفته 
جاری راهی ایران خواهم شــد تا با هماهنگی فدراســیون فوتبال در هر بازی 

که نیاز است قضاوت کنم.
علیرضا فغانی در جام جهانی ۲۰۱۸ روســیه دیدار رده بندی این رقابت ها 
را بیــن تیم های فوتبال انگلیس و بلژیک قضاوت کرد. وی همچنین ســابقه 
قضــاوت در دیدار فینال المپیک ۲۰۱۶ ریــو را نیز در کارنامه خود دارد. این 
داور پر افتخار فوتبال کشــورمان سال گذشــته راهی استرالیا شد و در لیگ 
فوتبال این کشور قضاوت می کند. دیدار پرسپولیس و استقلال در جام حذفی 
روز پنجشــنبه ۲۴ تیرماه از ســاعت ۱۹:۴۵ در ورزشگاه آزادی تهران برگزار 

می شود.

اخبار کوتاه

جام ملت هــای اروپا ۲۰۲۰، بــه قدم آخر 
رسیده اســت و یکشنبه شب ورزشگاه وبملی 
در لندن، میزبان دیــدار تیم های ملی فوتبال 

انگلستان و ایتالیا در فینال است.
به گزارش )مردم سالاری آنلاین(، در مرحله 
نیمه نهایی رقابتهای یورو، ابتدا ایتالیا، اسپانیا 
را در ضربــات پنالتی مغلــوب کرد و انگلیس 
هم در ۱۲۰ دقیقه، دانمارک را شکســت داد. 
فینالیســت هایی که با حــرف و حدیث های 
بســیاری راهی فینــال شــدند. داور در بازی 
ایتالیا، یک لمس توپ عامدانه از سوی کیلینی 
را پنالتی تشخیص نداد و حتی به کمک داور 
ویدیویی هــم ارجاع نداد، در بــازی انگلیس 
هم بســیاری معتقدند که خطا بر روی رحیم 
اســترلینگ که منجر به اعلام پنالتی پیروزی 
بخش انگلیس شــد؛ پنالتی نبوده است و داور 
می توانســت خود نیز به کنار زمیــن برود و 

صحنه پنالتی را چک کند.
روبرتو مانچینی با به دســت گرفتن سکان 
هدایت ایتالیا در ســال ۲۰۱۸، تیمی ساخته 
اســت که 33 بازی متوالی اســت که باختی 
نداشته است. او که بازیکن بسیار موفقی بود، در 
زمان مربیگری هم افتخارات بسیاری فتح کرد. 
او به جوانگرایی روی آورد و با استفاده مناسب 
از باتجربه ها، ایتالیا را به یکی از مدعیان اصلی 

فتح این جام بدل کرد.
آنها در مرحله گروهی، ترکیه، ســوئیس و 
ولز را به راحتی و بدون دریافت حتی یک گل 
شکســت دادند. در مرحله حذفی اما از همان 
ابتدا روند ســختی را سپری کردند. اتریش را 
در ۱۲۰ دقیقه توانســتند شکست دهند و با 
دریافت گل، روند طولانی گل نخوردنشان هم 
قطع شــد. سپس بلژیک را دو بر یک شکست 
دادند و در نیمه نهایی و پس از کســب نتیجه 
یک بر یک در ۱۲۰ دقیقه، اسپانیا را در ضربات 

پنالتی حذف کردند.
خیلی ها معتقدنــد ایتالیا حریفان مقتدری 
را برای رســیدن به فینال پشت سر نگذاشته 
اســت و این از خوش شانســی آنهاست. شاید 
علت این حرف، ناتوانــی در بردهای قاطع در 
مرحله حذفی باشــد. جایــی که مهاجم نوک 
تیم، چیرو ایموبیله، بــا وجود زدن دو گل در 
مرحلــه گروهی؛ در کنترل توپ هایی که به او 
می رســید بسیار بد بود و باعث از دست رفتن 
موقعیت های بســیاری شد. ضمن اینکه قطعا 
۶۰ دقیقه بیشتر بازی کردن، گریبان آن ها را 
در فینال خواهد گرفت، در حالی که انگلیس 
تنها یک بازی ۱۲۰ دقیقه ای انجام داد و در آن 
هم در ۱۵ دقیقه نخست کار خود را تمام کرد. 
با این اوصاف باید دید آقای مانچینی، ریسک 
حضور مجــدد ایموبیله در ترکیب اصلی را به 

جان خواهد خرید یا خیر، مخصوصا آنکه حق 
اشــتباه کردن ندارد. اما مهاجمان کناری تیم 
یعنی، اینســینیه و کیزا، عملکرد بسیار خوبی 
داشته اند و مخصوصا آنکه کیزای جوان دو گل 

در مرحله حذفی به ثمر رساند.
در باقی خطوط هم بازیکنان باثبات هستند 
و زوج وراتی- جورجینیو در میانه زمین بسیار 
خوب نتیجه داده است و خلاقیت وراتی بسیار 
می تواند موثر باشــد. در خط دفــاع نیز زوج 
کیلینی-بونوچــی و در دروازه دوناروما، کار را 

برای انگلیسی ها سخت خواهد کرد. 
تیــم ملی انگلیس اما چنــدان جالب آغاز 
نکرد و به رغم کســب هفت امتیاز در مرحله 
گروهی و نخوردن هیچ گلی، داد هوادارن را در 
آورد. اما بازی های دور حذفی، تاکتیک درست 
ســاوت گیت را نمایان کرد. آن ها در ابتدا در 

یک بازی بســیار حساب شــده و آرام، آلمان 
را از کار انداختند و دو بر صفر پیروز شــدند. 
در بازی با اوکراین هم با پرس های ســنگین و 
حساب شــده، چهار بر صفر پیروز شدند و در 
بازی با دانمارک نخســتین گل خود را از روی 
یک ضربه ایســتگاهی زیبا دریافت کردند و با 
گلی که کین در نیمه اول وقت های اضافی زد، 
بدون خستگی بازی را تمام کردند و پس از ۵۵ 

سال به یک فینال صعود کردند.
جــوردن پیکفــورد درون دروازه بی نقص 
بوده است و مدافعان هم نشانه بارز یک مدافع 
کلاسیک انگلیسی هســتند: یعنی فیزیکی و 
خشــن. مگوایر در قلب دفاع و استونز و واکر 
در میانه  ها، امید انگلیس در دفاع و پایه ریزی 
حمله هستند. اما آن ها باید مراقب حربه ایتالیا 
باشند، روشــی که طی آن اگر ایتالیا در نفوذ 

به محوطه جریمه به مشــکل بخورد، توپ را 
به مدافعانش برمی گرداند و با جلو کشــیدن 
حریــف، در چند حرکت تــوپ را به محوطه 
جریمه خالی حریف می رســانند و کار را تمام 
می کنند همانطور کــه در بازی با اتریش این 
کار را کردنــد. اما باتوجه به عملکرد ســاوت 
گیت در بازی ها و این مســاله که او واهمه ای 
از چیدن ترکیب در ضد تاکتیک حریف ندارد، 
بعید است گول این حرکت را بخورد. در خط 
میانی و حمله هم دست ساوت  گیت کاملا باز 
است و انبوهی از بازیکنان جوان و سرعتی دارد 
و باتوجه به آب  و هوای انگلیس و تجربه حضور 
در تیم هایی با ســبک بازی پرس ســنگین، 
بدن های ورزیده ای دارند و مقابل ایتالیایی های 
استرلینگ  نفوذهای  مستحکم کم نمی آورند. 
و مثمر ثمر بودن آن هــا، می تواند ایتالیا را به 
چالش بکشــد و چرخش های کین و شــوت 
زدن های او هم نتایج زیادی در تانهام و انگلیس 
داشته است و عیار واقعی تاکتیک های دفاعی و 
مدافعان ایتالیا در بی نقص بازی کردن در این 
بازی مشخص می شود. مونت و ساکا هم بسیار 
سرعتی و تکنیکی هستند و جک گریلیش هم 
در بــازی با آلمان یک تعویــض طلایی بود و 
فرصت تغییر تاکتیک را به سرمربی می دهند.

ایتالیــا می خواهد شکســت در فینال نه 
ســال پیش را جبران کنــد و انگلیس هم که 
پس از نیم قرن به فینالی صعود کرده اســت، 
می خواهد قهرمانی اروپا را هم در کنار قهرمانی 
جهان که در ســال ۱۹۶۶ و آنهم در انگلیس 
حاصل شد، داشته باشد و انتظار می رود تیم ها 
بسیار متعادل بازی کنند و حتی شانسشان را 
در ضربات پنالتی بسنجند اما مساله واضح این 
اســت که ســاوت گیت و مانچینی در صورت 
قهرمانی، نامشــان در تاریخ فوتبال کشورشان 

جاودانه خواهد شد.

فرشــید طالبی پیشکســوت فوتبال ایران معتقد است 
مدیــران تراکتور فقط پول خــرج می کنند و هدفی بابت 

هزینه هایشان ندارند
لیگ برتر به روزهای آخرش نزدیک می شــود و تیم ها 
برای قهرمانی، کسب ســهیمه و فرار از سقوط با یکدیگر 
رقابت می کنند. در بالای جدول پرســپولیس و ســپاهان 
شــانس قهرمانی دارند و همچنین اســتقلال، گل گهر، 
آلومینیوم و حتی فولاد برای کسب سهمیه آسیایی تلاش 
می کنند. در پایین جدول هم تیم های ماشــین ســازی، 
ذوب آهن و نساجی در محدوده خطر قرار دارند و هر یک 
می خواهند هرطوری شــده در لیگ برتر بمانند.  به سراغ 
فرشید طالبی بازیکن اسبق ذوب آهن، سپاهان و تراکتور 
رفتیم و با درباره شرایط این سه تیم در جدول رده بندی 

صحبت کردیم.
تراکتور باز هم فصلی ناموفق را ســپری کرد. با 
بازیکنــان گرانقیمت در اول فصل  اینکه این تیم 
جذب کرد و حتی در طــول بازیها هم دو بار مربی 

خود را تغییر داد. دلیل ناکامی این تیم چه بود؟
 شــرایط تراکتور مشخص شده اســت، یعنی به رغم 
همه هزینه هایی که انجام شده و اتفاقات، تراکتور شرایط 
فوق العاده خاصی را داشــت. همیشــه به رغم اقداماتش 
در این دو، ســه سال متاسفانه، عملا  مدیریتش مدیریت 
خوبی نداشــت. نه اینکه به شخص برگردد، نه به سیستم 
باشــگاه  برمی گردد. اینکه چرا ثبات باشگاه در نیم فصل 
دوم دچار تزلزل و حاشیه می  شود. وقتی قرار است درباره 
تراکتور این دو، ســه سال صحبت کنیم، باید درباره دهها 
مدیرعامل، مربی و سرپرست صحبت کنیم. عملا تراکتور 
نشــان می دهد کــه دارای ثبات مدیریتی و دیســیپلین 
نیست. این اتفاقات بی نهایت به باشگاه تراکتور ضربه زده 
و بــاز هم ضربه خواهد زد. تراکتور باید خیلی فراتر از این 
کار می کــرد و حالا باید جایگاه فوق العاده، فوق العاده ای 
بهتری می داشت. البته این مشخص است و روی کاغذ هم 

بیاوری هم همه حواشی نشان می دهد.
سوء مدیریت ها کاملا به تیم ضربه می زند. من پیشنهاد 
می کنم به مسئولان تراکتور تازمانی که هزینه ها جهت دار 
نباشد و صرفا برای بزرگ کردن یکسری افراد باشد، فایده 
ندارد. وقتی ستاره می گیری، باید مدیریت شود، مثل کی 
روش کــه یک دهه به فوتبال ما آمد، اما ما هیچ  جوره از 
او استفاده نکردیم. چه اتفاقی بعداز رفتن او برای تیم ملی 
فوتبال ما افتاد؟ ۶ ما بعد از رفتن او تیم ملی ما به فلاکت 
کشــیده شــد. چون ما از او تنها یک چیز می خواستیم و 
آن نتیجــه گرایی بود. این قضیه حســاب دو، دو تا چهار 

تا است، ولاســکو به والیبال آمد و از وقتی ولاسکو رفت، 
والیبال ما هنوز نان چند ســال حضور او را می خورد. کی 
روش از تیم ملی رفت، ۶ ماه نشــده ما نابود شدیم. چون 

فقط نگاهمان به نتیجه بود.
یعنی بر این عقیده هســتید کــه نگاه تراکتور 

افق های دور دست نیست؟
نــگاه تراکتور، باید بزرگ باشــد. مــدام کی روش را 
می زنند، ما اگر کار با این آدم ها را بلد بودیم شریط خیلی 
فرق می کرد.تراکتور دارد ضربه می خورد، آن هم به دلیل 
ضعف زیاد در مدیریت است. من پیشنهاد دارم؛ ای کاش 
تراکتــور  مدیریت اجرایی اش را قوی کند. وقتی شــما 
نگاه می کنید بعضی ها هستند، چرا باید باشند؟ وقتی شما 
پول داری، نمی توانی مدیریت کنی، هدف، هدر می رود اما 
وقتی پول داری و هزینه ای را به کســی بدهی تا پولت را 
هدفدار خرج کند او به تو نظم و ساختار می دهد. تراکتور 
از نبود ساختار و نقصان شرایط فوتبالی و باشگاهی ضربه 
می خورد. هر سال هم همین است. خب تراکتور چه بهتر 
اســت که کار را از ریشــه درســت کند، اگر مسئولانش 
می خواهند باشــگاه پیشــرفت کند. دو مدیــر اجرایی از 
اســپانیا یا آلمان بیاورند تا با تمام فضاهای کامل و بدون 
دخالت کار کنند و بعــد ثمره اش را می بیند. ببینید آنها 
ســتاره می آورند اما نمی داند چطور با آن ستاره برخورد 

کنند.
هر بازیکن بزرگی با تنش و مشکل از تراکتور جدا شده. 
این نشــان می دهد که  تراکتور می گویــد من نمی توانم 
گامهای بزرگ بردارم و تنها قدرت خریدهای بزرگ دارم، 
امــا قدرت مدیریت ســتاره ها را نــدارم. تراکتور در حال 
عقبگرد است. این باشگاه از روزی که آقای خطیبی مربی 
شد، بسیار اشتباه کرد. چرا؟ خطیبی در آلومینیوم داشت 
موفق می شد، هم خطیبی آن جایگاه را از دست داد و هم 
تراکتور. اشتباه پشت اشــتباه بی نهایت به تراکتور ضربه 
می زند و تا وقتی باشگاه، ســاختار درست وآگاهی کامل 
پیدا نکند، شــک نکنید روند همین است. اگر تراکتور به 
موفقیت هم برســد، موفقیت لحظــه ای و نتیجه گرایی 

خواهد بود.
شما ســابقه حضور در سپاهان را هم دارید، این 
تیم شرایطش ۱۸۰ درجه با تراکتور فرق دارد، تیمی 
که بعداز چند ســال ناکامی، با مربیگری نوید کیا 
در کورس قهرمانی است. چطور تیمی که دو فصل 
پیش در جدول رده بندی چهاردهم شده بود حالا 

به کورس برگشته؟
 ســپاهان، امســال  فوق العاده کار کرده است، ورود 

محمــد رضا ســاکت که به نظــرم موفق تریــن مدیران 
باشــگاهی ایران اســت و حضور محرم، خــون تازه ای به 

رگ های سپاهان تزریق کرده است.
انصافا محرم که برای اولین ســال مربیگری حرفه ای 
را تجربه می کند، کنار ســاکت که شــک نکنید تکیه گاه 
محکمی برای او است، شرایط فوق العاده ای برای سپاهان 

رقم زده اند.
این نشــان می دهد ســپاهان می توانــد قطعا روزهای 
خوب خــودش را تکرار کند. چیزی کــه چندین و چند 
ســال آن هم به دلیل ســوء مدیریت رقم خورده بود. در 
واقع تعداد مدیران و مربیان به باشــگاه ها ضربه می زند و 
سپاهان هم با همه ساختار قوی اش، از این مساله مستثنا 
نبود، اما دوباره به شرایط خوب برگشته و سپاهان امسال 
فوق العاده بود و قطعا می تواند در ســیر صعودی خودش 
قرار بگیــرد. با این وضعیت از این به بعد همه ســپاهان 
همیشــگی را می بینند و فکر نمی کنــم دیگر این تیم از 

مسیرش خارج شود. 
برخلاف ســپاهان، دیگر تیم اصفهانی یعنی ذوب آهن 
شرایط مطلوبی ندارد و این تیم خطر سقوط به لیگ یک 

را حس می کند.
مــن روزی از ذوب آهن بیــرون آمدم، همه می گفتند 
فرشــید طالبی چون بعــداز ۸،۹ ســال می خواهد برود 
ســپاهان این طور داد می زند، اما من گفتم شما ذوب را 
نابود می کنید. حالا که بوی سقوط ذوب آهن به لیگ یک 

به مشــام رسیده، همه به حرف من رسیدند. سو مدیریت 
بیچاره می کند. هــواداران نباید بازیچه مدیریت شــوند. 
مدیران حرفهایی را می زنند که به نفع خودشــان اســت. 
ذوب آهن برایش این اتفاق افتاد، همان طور که یک روزی 
برای سپاهان پیش آمد، یک روز خوب ندید، ولی  دوباره 
به دهه قبل خودش برگشــته است. به نظرم حالا سپاهان 
به معنای واقعی جزو سه تیم برتر تاکتیکی، دیسیپلین و 

انضباطی شده است.
به نظر شما چه تیمی قهرمان لیگ می شود؟

 لیگ امسال خیلی خوب شده است. بالای جدول چند 
تا تیم برای سهمیه می جنگند و پایین جدول هم چند تا 
تیم برای فرار از ســقوط. من هفته قبل هم گفتم، شــک 
نکنید پرســپولیس و ســپاهان امتیاز از دست می دهند. 
تیمی موفق تر اســت که با تجربه، هوش و فدارکاری بالا 

جلو برود. 
سپاهان هفته قبل بد بازی کرد، در صورتی که پیکان 
جوری جنگید که باید از سپاهان این تلاش را می دیدیم. 
برای پرســپولیس هم این اتفاق پیش می آید. نمی شــود 
گفت چه تیمی قهرمان اســت. تیمی موفق تر است که از 
همه تجاربش و ســاختارش به نحو احسن استفاده کند. 
انصافا هیچ کسی نمی تواند قهرمان را پیش بینی کندفکر 
می کنم امســال خاص ترین لیگ و شرایش را داریم. هیچ 

لیگی به این حساسی نبوده است.
)خبرآنلاین(

امشب، فینال جام ملت های اروپا در لندن

گلادیاتورهافاتحاروپامیشوندیاشوالیهها؟
سیدمهدی داودی

سوء مدیریت فوتبال ایران را بیچاره کرده است

فرشید طالبی از کی روش، ولاسکو و الگوی »لاماسیا« می گوید
زاوش محمدی

ســرمربی تیــم والیبــال ســایپا معتقد اســت، تفکر 
سیستماتیک در مدیریت ورزش کشــورمان وجود ندارد و 

داشتن برنامه چهارساله رؤیاپردازی است.

ناصر شهنازی در گفت وگو با خبرنگار ورزش خبرگزاری 
تســنیم در مورد ترکیب نهایی تیم ملــی والیبال ایران در 
المپیک توکیو اظهار داشــت: وقتی به یک مربی قرار است 

اعتمــاد کنیم، ولو اینکه در لیگ ملت هــای والیبال، نتایج 
خوبــی هم نگیــرد، باید ایــن اعتماد را حفــظ کنیم و به 

انتخاب های او و رزومه اش احترام بگزاریم
شهنازی گفت: صحبت کردن در مورد ترکیب تیم ملی 
در المپیک به حواشــی اطراف تیم دامــن می زند و این در 
حالی اســت که مجموعه تیم به آرامش نیــاز دارند. زمان 
کمی تا شــروع المپیک باقی مانده اســت و تیم در شرایط 
خاصی است، پس باید سکوت کرد و منتظر ماند تا حاشیه ای 
برای تیم ملی ساخته نشود. مربی پیشین تیم ملی والیبال 
کشــورمان تصریح کرد: المپیک جای آزمون و خطا نیست 
و باید بهترین عملکرد را داشــت. آرامش، مهمترین عامل 
برای ارائه بهترین عملکرد اســت. بایــد به خاطر مردم و با 
احتــرام و اعتماد به انتخاب آلکنــو، منتظر نتایج تیم ملی 
در المپیک باشــیم. وی در مورد اقدامات فدراسیون والیبال 
پس از المپیک گفت:  متأسفانه در کشور ما همه نتیجه گرا 
هســتند و برنامه ریزی بلندمدت وجود نــدارد. مدیریت ها 
تابع نتیجه هســتند و برای بقای خود، تلاش می کنند در 
کوتاه ترین زمــان، نتیجه بگیرند. برنامه ریزی برای تیم های 
ملی در تمــام جهان از پایان یک المپیک تا المپیک بعدی 
بوده و در دوره های چهارســاله اســت. کشــورهای بزرگ 

جهان، برنامه ریزی علمی انجام می دهند و نتیجه آن را هم 
می بینند. ما هم اگر می خواهیم مثل آنها پیشرفت کنیم و 

نتیجه بگیریم باید برنامه ریزی مشابه انجام دهیم.
شــهنازی ادامه داد: پوست اندازی در تیم ملی در فاصله 
یــک ماه مانده بــه المپیک فقط در ایران انجام می شــود. 
فدراسیون باید بعد از المپیک با شناسایی نیروها و بازیکنان 
مستعد و همچنین فراهم کردن امکانات و برنامه ریزی برای 
آنها در جهت تقویت و بازســازی تیــم ملی تلاش کند، اما 
امکان چنین کاری در کشــور ما نیست و چهار سال آینده 
هم به همین منوال خواهد گذشت، فقط امیدوارم اوضاع از 

این بدتر نشود و سیر نزولی نداشته باشیم.
سرمربی پیشین تیم والیبال نوجوانان ایران خاطرنشان 
کرد:  متأســفانه از نیروهای کارآمد، تحصیلکرده و دلسوز،  
کمتر اســتفاده می شود. شــرایط برای والیبال، قطعاً بهتر 
نخواهد شد و خواهید دید که جهش ها، مقطعی، اتفاقی و بر 

پایه مهارت های فردی بوده است.
شــهنازی در پایان اظهار داشت:  تفکر سیستماتیک در 
مدیریت ورزش وجود ندارد و داشــتن برنامه چهارســاله، 
رؤیاپردازی اســت. ما منتظر اتفاقات هســتیم و چشم به 

درخشش اعجوبه ها در میدان مسابقه دوخته ایم.

شهنازی: شرایط والیبال قطعا بهتر نخواهد شد

داشتن برنامه ۴ساله رؤیاپردازی است 


